

Brunswick Smelter LFA Committee – Comité d'AMD Fonderie Brunswick

Financial Assistance Request - Information Sheet

Individuals (**former permanent Smelter employees**) undertaking training to gain additional skills to assist them in acquiring sustainable employment may be eligible for financial support.

To apply for funding, the following steps must be taken:

1. Set up an appointment with a WorkingNB Employment Counsellor to establish an employment action plan (Bathurst – 548-4084 / Campbellton – 759-6666);
2. Complete and submit the attached form as directed - *incomplete forms will be returned, which may delay an application's assessment*;
3. Submit any additional information that may assist in assessing your application (training information, training receipts, etc.).

The committee will meet every two to three weeks to assess applications against established guidelines to determine eligibility.

Cut-off date* to apply for funding
March 31, 2021 (UPDATED)

Types of training that may be eligible:

- GED/Adult High School Diploma
- Second Language training
- Red Seal Certification
- Post-secondary training
- Computer skills

If you have any questions, please send an email to lfacsmelter@gmail.com or contact one of the following committee members:

- Curtis Hachey – curtishachey199@gmail.com / 226-2774
- Michel Cotton – Michel.cotton@glencore.ca / 547-5451

Demande de financement – Fiche d'information

Les individus (anciens employés permanents de la fonderie) qui entreprendront de la formation pour améliorer leurs compétences afin de trouver un emploi durable pourraient être éligible à de l'aide financière.

Afin de faire une demande de financement, les démarches suivantes doivent être complétées :

1. Prendre rendez-vous avec un conseiller à l'emploi de TravailNB et établir un plan d'action à l'emploi (Bathurst – 548-4084 / Campbellton – 759-6666);
2. Compléter et soumettre le formulaire ci-inclus tel qu'indiqué – *les formulaires incomplets seront retournés, pouvant ainsi causer un délai dans le traitement de la demande*;
3. Soumettre toute information additionnelle qui pourrait assister dans l'évaluation de votre demande (information sur la formation, reçus pour coûts de formation, etc.).

Le comité se rencontrera aux deux à trois semaines afin d'évaluer les demandes en fonction des critères d'éligibilité établis.

Date limite* pour faire une demande de financement
Le 31 décembre 2021 (MISE À JOUR)

Types de formation potentiellement éligibles :

- GED/Diplôme d'études secondaires pour adultes
- Formation langue seconde
- Certification Sceau Rouge
- Formation postsecondaire
- Compétences informatiques

Si vous avez des questions, svp les faire parvenir au lfacsmelter@gmail.com ou contacter une des personnes suivantes :

- Curtis Hachey – curtishachey199@gmail.com / 226-2774
- Michel Cotton – Michel.cotton@glencore.ca / 547-5451

*Training start can be at a later date, but all previous steps and documentation (Employment Action Plan, Application form, etc.) must be completed prior to March 31, 2021.

* La date de début de formation peut dépasser cette date, mais toutes démarches et documentation (Plan d'action, formulaire de demande, etc.) doivent être complétés avant le 31 mars 2021.

Brunswick Smelter LFA Committee – Comité d'AMD Fonderie Brunswick

Financial Assistance Request Form

To determine your eligibility for training funds made available by the committee, please complete the following form and return it, with any other relevant documents, to:

lfacsmelter@gmail.com

Cut-off date* to apply for funding

NEW DATE: March 31, 2021

Formulaire de demande de financement

Afin de déterminer si vous êtes éligibles à des allocations de formations du comité, compléter le formulaire ci-dessous et le retourner, avec toute autre documentation pertinente, au :

lfacsmelter@gmail.com

Date limite* pour faire une demande de fonds

NOUVELLE DATE : Le 31 mars 2021

Name/Nom:

Employee #/# d'employé:

Phone #/Téléphone:

Cell/Cellulaire:

Email/Courriel:

Name of WorkingNB Employment Counsellor /
Nom du conseiller à l'emploi de TravailNB:

Name of Training / Nom de la formation:

Training start date / Date de début de la formation :

Will you receive funding through WorkingNB? / Yes
Recevrez-vous du financement par l'entremise de No
TravailNB?:

By signing this form, I consent that the evaluation team gather any information relevant to my application and confirm the status of my WorkingNB employment action plan, including any funds received through provincial programming. The information gathered will solely be used to determine eligibility to Brunswick Smelter LFA Committee funds.

En signant ce formulaire, vous attestez à ce que le comité d'évaluation recueille toute information pertinente à votre demande et confirme le statut de votre plan d'action avec TravailNB, incluant tout financement reçu par l'entremise de programmes provinciaux. L'information sera utilisée seulement dans le but de déterminer votre éligibilité à des fonds du Comité d'AMD de la Fonderie Brunswick.

Signature

Date

*Training start can be at a later date, but all previous steps and documentation (Employment Action Plan, Application form, etc.) must be completed prior to March 31, 2021.

* La date de début de formation peut dépasser cette date, mais toutes démarches et documentation (Plan d'action, formulaire de demande, etc.) doivent être complétés avant le 31 mars 2021.